
Referat fra møde i afdelingsbestyrelsen – Afdeling 11 

Lindevænget/Vendsysselvej  

 

Dato: 1. november 2022 

Deltagere: Gyda Surrow, Charlotte Carstensen, Jens Tranholm, Conny Nilsson, Mark Nilsson 

og Jesper Christensen 

Referent: Jesper Christensen 

Vores næstformand, Frede, er afgået ved døden, så Mark er indtrådt i bestyrelsen. Charlotte er 

nu næstformand. 

1. Godkendelse af referat fra møde afholdt den 22. august 2022 

Referat er godkendt. 

2. Siden sidst 

Vores planlagte dragefestival blev aflyst på grund af sygdom. 

Affaldsskuret ud mod Lindevænget er nedbrændt. Nyt skur er påbegyndt, også nogle 

postkasser er brændt ned. 

Lokalet i kælderen ved nr. 9 er under renovering. 

Alle buskene foran blokkene er fjernet og vil blive beplantet på ny snarest muligt. 

Der er kommet en ny ung mand, der vasker trapper, og det er en forbedring. 

3. Planlægning af aktiviteter for beboerne 

Ingen aktiviteter i indeværende år. 

4. Indkomne forslag 

Der kommer opslag ved hoveddørene om, at man skal huske at låse dørene. 

5. Eventuelt 

Vi vil også ønske beboerne god jul og godt Nytår. 

 

Referat den 16. november 2022 

 


